
Agenda til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 21.11.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy Lauth og 
Mette Nybro  
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Henrik, Vivi og Jan 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Økonomi 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 
 

 Kontingentindtægt – halvvejs på budget. 
Regnskab ser ud til at følge budget.  
Pt. 994 medlemmer. 
Skolefodbold tilmeldt. De første 10 spillere 
er allerede tilmeldt. 
Intet nyt mht. tilskud fra kommunen til de 
spiller som har brug for det. 
 

3  Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  Iflg. MH får vi en del ros for den ny kiosk.  
Forespørgsel på om den kan være med 
åben.  
Der skal endnu et skriv ud til 

forældre/årgangsansvarlige om besætning 

af kiosk vagter. Nu og igen til foråret -TSC 

sætter i gang 

PD undersøger om vi kan få sponsoreret x 

antal kasser med øl/vand evt. fra Royal 

Unibrev 

 

4 Årshjul 
 
 
 

   *Kontrakter efter nytår ellers intet konkret 

- dette er der styr på 

*Ansøgning mesterrækker og Øst-rækker 

ny sæson – ingen pt 

*Aflønning iht kontrakter + gavekort - igang 

*Indberetning af medlemstal (TL) – dette er 

der styr på 

*Der skal i januar afholdes årgangssvarlig 

møde – skriv til årgangsansvarlige sendes 

ud nu, møde 23/1-2024 - TSC 

 

5 Nyt fra formanden 
 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Der er forespurgt om vi kan vi lave et andet 
layout til hjemmesiden, så den er mere 
moderne. Umiddelbart ikke muligt.  
 
Web-shop – kører over forventning 
 
Der er lavet ny bund i ”kabinerne” på 
banerne, alle stole i disse er ødelagt, og 
skal skiftes 
 
Aftale med HIC er underskrevet 



Der er kommet nøglebrik ved massagerum. 
 
U9 – der er nu lavet nogle 
træningsprogrammer, og JE har fået dem 
godkendt på banen. Disse bliver printet ud 
til holdet. Der er stadig lidt problemer med 
at besætningen af ”trænere” på holdet. 
 
U11 piger nyt forsøg på en ”træner” 
 
Louise, div. Træner- Talent Sydsjælland 
kommer og laver nogle ”åbne” træninger 
for de bedste piger 
 
Der er indkøbt et taktikbord til trænerne, 
og et man kan tage med ned på banen. 
 
Næstved har tidligere forespurgt på et 
fælles stævne. Det er der sagt ja til.  
Der er pt. Udpeget en tovholder fra NIF og 
en fra HG til at starte dette op. 
 
Der har været snakket med HIC, at der er 
flere steder som trænger til en opdatering 
Bla. Herre senior omklædning. HIC begynde 
at opdatere disse. 
 
U8 spørger til tilskud til Fjordcup (DGI)  – 
man kan få 100,- pr. spiller.  
 

6 Evt. 
 
 

 Henning 
orienterer 

 1.div. pigers regnskab : godkendt, har fået 
en del nye sponsorere, likviditet er ok i 
2023, men der skal arbejdes med 
likviditeten frem til sommer 2024. 
Der skal laves aftaler med flere sponsorer 
for 2024. Der er kommet styr på spiller-

omk. Truppen er primært lokale piger. 
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   Næste møde Onsdag 10/1-24 
 

 


